	    1. SUBJECT OF THE CONTRACT

1.1. 
According to the present Contract the Seller undertakes to sell to the Buyer bath soaps, bath shampoos, bath gels, bath salts, bath foams, bath balls, bath pills, bath powders and other bath perfumery produced by the Seller under the brands of "Manufactura" or/and "SPA Tradition Karlovy Vary" (the "Products"), and the Buyer shall pay for the Products under the terms and conditions set forth herein.

  2. ASSortment, price and quantity of Products

2.1.
The Buyer is obliged to purchase the Products at minimum invoiced price of 160 000 (one hundred and sixty thousand) US Dollars (V.A.T. excluded) within the year 2006 and 250 000 (two hundred and fifty thousand) US Dollars (V.A.T. excluded) within the year 2006. All prices listed in the Seller's official pricelist are EXW Prague (Incoterms 2000) and are guaranteed in Czech crowns by the Seller till the end of the year 2006. The prices for the Products for the year 2007 and later are subject to future negotiations of the Parties, in doing so the Parties shall act reasonably and in good faith.

2.2

Assortment, price, quality, specification of each particular shipment of the Products under this Contract as well as conditions of delivery will be established in every separate case by purchase orders in accordance with the clause 3 of the present Contract).

2.3 
The Seller grants the Buyer discount of 35 (thirty five) percent from the valid prices listed in the official pricelist of the Seller in case of a Single Item of Products and 30 (thirty) percent in case of Gift Boxes (unless otherwise agreed by both parties).


	1. Предмет контракта
В соответствии с настоящим контрактом, Продавец принимает на себя обязательство продавать Покупателю мыло для ванн, шампуни для ванн, гели для душа, соль для ванн, пену для ванн, мячи для ванн, таблетки для ванн, порошки для ванн и другую парфюмерию для ванн, произведенную продавцом под маркой «Мануфактура» "Manufactura"
         и/или «Спа традишн Карловы Вары»  "SPA Tradition Karlovy Vary" (Products") (Товары), а Покупатель должен заплатить за товар по срокам и на условиях, изложенных здесь.

2. Ассортимент, цена и количество товара.

Покупатель обязуется приобретать товар по минимальной цене по счету-фактуре – 160 000 (сто шестьдесят тысяч) долларов США (без налога на добавленную стоимость) в течение 2006 года и 250 000 (двести пятьдесят тысяч) долларов США (без налога на добавленную стоимость) в течение 2006 года. Все цены, перечисленные в официальном прайс-листе Продавца – это цены завода-изготовителя в Праге (Инкотермс 2000) и обеспечены Продавцом до конца 2006 года чешскими кронами. Цены на товары на 2007 год и на более поздний период являются предметом будущих переговоров сторон, во исполнение чего стороны должны действовать разумно и добросовестно.

 Ассортимент, цена, качество, детали каждой конкретной поставки товара согласно этого контракта, а также условия доставки будут утверждаться в каждом конкретном случае формуляром заказа в соответствии со ст 3 настоящего контракта.

Продавец предоставляет покупателю скидку в 35 % от действительных цен, перечисленных в официальном прайс-листе Продавца относительно единичного товара, и 30%-ю скидку в случае с подарочными упаковками (если между сторонами не достигнута другая договоренность).


